
Protokół Nr 40/09

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniach 
23 i 26 października 2009 roku.

W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy  obecności; 
na  6 członków   Komisji   w   posiedzeniu  uczestniczyło  5.  W  posiedzeniu  nie 
uczestniczył radny  Dzienisiewicz Ireneusz.
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:
– Maciej  Juchniewicz  –  Główny  Specjalista  ds.  współpracy  z  organizacjami 

pozarządowymi
– Sławomir Chilicki – Naczelnik Wydziału PPiGN
– Zbigniew Rachwalski – radca prawny UM

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenie Komisji.
3. Kontrola  prawidłowości  i  sposobu  wykorzystania  grantów  przez 

stowarzyszenia   i organizacje pozarządowe – ciąg dalszy.
4. Rozpatrzenie skargi Pana Zbigniewa Adasiewicza.
5. Kontrola zamówień publicznych wybranych inwestycji miejskich.
6. Opinia do projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta.
7. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
 Posiedzenie Komisji otworzył  Przewodniczący  Komisji Jan Wielgat.  Powitał 

zebranych, stwierdził prawomocność obrad. Odczytał propozycję porządku obrad.
Członkowie  Komisji  nie  wnieśli  zastrzeżeń  do  propozycji  porządku  obrad 

i w głosowaniu jawnym – jednomyślnie „za” (4 głosami „za”)  przyjęli porządek  obrad 
jak wyżej. W trakcie głosowania nieobecny radny R.Baranowski.

 
Do punktu  2 - ego

Nie zgłoszono uwag do protokołu nr 39/09 z dnia 24 września 2009 roku. 
Protokół został przyjęty w głosowaniu jawnym – jednomyślnie „za”  (4 głosami „za”). 
W trakcie głosowania nieobecny radny R.Baranowski.
 
Do punktu 3 – ego 

Maciej  Juchniewicz  –  Główny  Specjalista  ds.  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi przedłożył na piśmie listę zadań do skontrolowania, o które wnosiła 
na ostatnim posiedzeniu Komisja.  Informacja w załączeniu do protokołu.  Ponadto 
przedłożył do wglądu wszystkie dokumenty stowarzyszeń:
– Ełckiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku,
– Oratorium Św. Jana Bosko,
– Ełckie Stowarzyszenie Romów,
– Miejskiego Klubu Bokserskiego „MAZUR” Ełk.



Radny Bogusław Wisowaty zaproponował  dokonać kontroli  za okres dwóch 
lat, tj. za rok 2008 i 2009.

Komisja przez aklamację przyjęła propozycję radnego.
Radny Romuald Baranowski przedstawił członkom komisji arkusz kontrolnych 

pytań na podstawie, których należałoby dokonać kontroli wybranych stowarzyszeń. 
Arkusz pytań  w załączeniu do protokołu.

Członkowie  Komisji  przez  aklamacje  przyjęli  propozycję  radnego 
R.Baranowskiego  i między innymi na tej podstawie dokonają kontroli. 

Członkowie  Komisji  po  wstępnym  zapoznaniu  się  z  przedłożonymi 
dokumentami postanowili pracować z zespołach powołanych z komisji. 

Komisja powołała trzy zespoły w składzie:
– Jan  Wielgat  i  Tomasz  Makowski  –  zespół  dokona  kontroli  Miejskiego  Klubu 

Bokserskiego „MAZUR” Ełk,
– Romuald Baranowski i Bogusław Wisowaty – zespół dokona kontroli Oratorium 

Św. Jana Bosko oraz Ełckie Stowarzyszenie Romów.
– Adam Zawadzki dokona kontroli Ełckiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku.

Komisja  wyznaczyła  zespołom  termin  na  dokonanie  wyżej  wymienionych 
kontroli w okresie od 2 do 6 listopada 2009r.

Komisja do tematu wróci na kolejnym posiedzeniu.

Do punktu 4– ego 
Skarga   z  dnia  02.10.2009  r.  złożona  przez  Pana  Zbigniewa  Adasiewicza 

dotycząca sprzeciwu odnośnie sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 
położonej  w Ełku,  przy  ul.  Towarowej,  oznaczonej  w operacie  ewidencji  gruntów 
nr 2160/17, stanowiąca drogę wewnętrzną, w załączeniu do protokołu. 

Komisja zapoznała się z całością dokumentów w sprawie skargi. Członkowie 
komisji: Jan Wielgat i Bogusław Wisowaty dokonali wizji lokalnej w terenie.

Komisja  wysłuchała  informacji  oraz  wyjaśnień  przekazywanych  przez  Pana 
Sławomira Chilickiego – Naczelnik Wydziału PPiGN. 

Komisja po zapoznaniu się z  dokumentami związanymi ze skargą wniesiona 
przez Pana Z.Adasiewicza, uznała skargę za bezzasadną. 

 Komisja  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  rozpatrzenia 
skargi Pana Zbigniewa Adasiewicza, dotyczącej sprzedaży nieruchomości gruntowej 
niezabudowanej,  położonej  w  Ełku,  przy  ul.  Towarowej,  oznaczonej  w  operacie 
ewidencji  gruntów  nr  2160/17,  stanowiącej  drogę  wewnętrzną wraz 
z  uzasadnieniem.  Niniejszy  wniosek  Komisja  przyjęła  w  głosowaniu  jawnym: 
3 głosami  "za",   przy  0  głosach  przeciw  i  1  głosie  wstrzymującym.  W  trakcie 
głosowania nieobecny radny T.Makowski.

Przewodniczący  Komisji  zapoznał  z  pismem  Przedsiębiorstwa  BARD  sp. 
z o.o. w Ełku, w którym Przedsiębiorstwo BARD zadeklarowało, iż wyraża zgodę na 
odsprzedanie im działki  z wpisem służebności  gruntowej  na rzecz ZUM ADAŚKI. 
Kserokopia pisma w załączeniu

Wywiązała  się  dyskusja  odnośnie  zawarcia  w  akcie  notarialnym  wpisu 
służebności gruntowej. 

Komisja po długiej dyskusji odnośnie dopisania do specyfikacji przetargowej, 
że nabywca ustanowi na rzecz sąsiadów służebność  gruntową przejazdu działką 
2160/17  oraz  po  wysłuchaniu  wyjaśnień  radcy  prawnego  UM  Zbigniewa 
Rachwalskiego odstąpiła od skierowania wniosku do Prezydenta Miasta, aby zawarł 
taki zapis. W wyniku dyskusji Komisja zgłosiła  wnioski:
1) nie sprzedawać działki oznaczonej nr  2160/17 stanowiącą drogę wewnętrzną,
2) pozostawić  decyzję  odnośnie   dysponowania  działką  oznaczoną  nr   2160/17 

stanowiącą drogę wewnętrzną, w gestii  Prezydenta Miasta.
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Powyższe wnioski Przewodniczący Komisji oddał pod głosowanie;
1) za wnioskiem dot.  nie sprzedawania działki oznaczonej nr  2160/17 stanowiącą 

drogę  wewnętrzną   głosował  1,  „przeciw”   1,  wstrzymało  sie  od  głosu  2. 
W trakcie głosowania nieobecny radny T.Makowski. Komisja wniosku nie przyjęła.

2) za  wnioskiem  o  pozostawienie  decyzji  odnośnie   dysponowania  działką 
oznaczoną  nr   2160/17  stanowiącą  drogę  wewnętrzną,  w  gestii   Prezydenta 
Miasta głosowało 2, „przeciw” 1, wstrzymało sie od głosu 1. W trakcie głosowania 
nieobecny radny T.Makowski. Komisja wniosek przyjęła.

Do punktu 5 – ego 
           Kierownik Zespołu Inwestycji Pani Halina Bender przedłożyła członkom komisji 
wykaz zrealizowanych inwestycji miejskich w roku 2008 i 2009. Wykaz   w załączeniu 
do protokołu.
         Komisja postanowiła skontrolować dwa tytuły inwestycyjne, a mianowicie: 
Budowa  ulicy  Pio  w  Ełku  i   Ogrodzenie  posesji  przy  Szkole  Podstawowej  nr  7 
z Oddziałami integracyjnymi w Ełku. 
         Komisja powołała dwa zespoły kontrolne.  
        Kontrolą  zadania  inwestycyjnego  pn.  Ogrodzenie  posesji  przy  Szkole 
Podstawowej nr 7 z Oddziałami integracyjnymi w Ełku zajmie się Zespół w składzie: 
Dzienisiewicz Ireneusz, Wisowaty Bogusław, Zawadzki Adam. 
         Kontrolą zadania inwestycyjnego pn. Budowa ulicy Pio w Ełku  zajmie się 
Zespół w składzie: Baranowski Romuald, Makowski Tomasz, Wielgat Jan.
             Komisja do tematu wróci na kolejnym posiedzeniu.

Do punktu 6 – ego 
Projekt uchwały będący w porządku obrad najbliższej sesji  wyznaczonej na 

27 października 2009 roku Komisja omówiła   w punkcie 4.

Do punktu 7 – ego 
             Radny Romuald Baranowski poprosił  o udzielenie informacji na wniosek:
- czy prawdą jest, że w Radzie Miasta Ełku są przypadki, iż radny łączył lub aktualnie 
łączy  mandat  radnego  z  prowadzeniem  działalności  gospodarczej  wykorzystując 
majątek gminy. 

    Komisja  przez  aklamacje  przyjęła  powyższy  wniosek  i  kieruje  do 
Przewodniczącego Rady Miasta.

                Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokołowała: Przewodniczył:

Elżbieta Liziewska                  Jan  Wielgat
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